
Protokoll från Fjugesta Bridgeklubbs årsmöte 2018 03 06 

på Lannamässen. 

1.Ordförande hälsade välkommen. 

2.Dagordningen godkändes. 

3.Till mötesordförande valdes Eva och till sekreterare 

Clas. 

4.Lars T. valdes till justerare. 

5.Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till 

handlingarna. 

6.Kassörens berättelse godkändes. 

7.Revisionsberättelsen godkändes. 

8.Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

9.Eva omvaldes till ordförande på ett år. 

10.Christel omvaldes till kassör på två år. 

11.Till styrelseledamöter valdes Olof och Karl-Erik. 

12.Till revisorer för ett år omvaldes Göran och Eric. 

13.Till firmatecknare valdes ordförande och kassör . 

14.Årsavgiften fastställdes till 100:- som tidigare. 



15.Under " övriga frågor" dikuterades huruvida vi skulle 

finna en annan speldag.Tanken var att finna en kväll som 

inte är spelkväll i Kumla eller Örebro.Kanske kunde man 

på så sätt få fler deltagare? Eftersom man i 70 år (?)har 

spelat på tisdagar önskade majoriteten behålla tisdagen 

som speldag.  Vad kan man göra för att värva nya 

medlemmar?Dela ut flygblad?Det verkar bättre att skriva 

någat om klubben i Lekebergsnytt. Kanske kunde man 

också få med det i Lekebergsnytt. Ett annat tips var att få 

med info om speldag i "I dag - spalten " i NA. 

En annan fråga var om man skall minska ner antalet 

barometertävlingar från nuvarande 5 st. Detta av 

ekonomiska skäl.Konklusionen blev:ingen förändring. 

16.Mötet avslutades. 

 

Clas Risberg            Justeras:   Lars Torpel       

 

 

 

 


